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Kohti unelma-ammattia podcast 

K4J7 

 
00:00:02 Julia 

Kiva kun oot löytänyt Kohti unelma-ammattia -podcast studiossa tällä kertaa vain Julia ja tänään mulla on 

vieraana Keudan asiakkuuspäällikkö Jenni Päivähonka. 

00:00:18 Julia 

Millainen on sun urapolku? 

00:00:21 Jenni 

No se on sellainen, että lukion jälkeen, niin mä en oikeasti tiennyt mihinkä mä niin kun suuntaisin ja sitten 

meillä oli suvussa niin kun paljon puutarhatiloja ja isoja kauppapuutarhoja ja semmoista ja sitten mä tota 

ajattelin, että no minäpä lähdenkin sitten tota Lepalle lukemaan puutarhuriksi ja sitten mä olin pari vuotta 

Lepaan puutarha oppilaitoksessa ja valmistuin sieltä teknologia linjalta puutarhuriksi. 

00:00:49 Jenni 

Ja sitten mä ajattelin, että no, ehkä tää ei vielä niin kun riitä ja hakeuduin sitten lukee agrologiksi tuohon 

Hyvinkäälle Uudenmaan maaseutuopistoon. 

00:00:59 Jenni 

Siellä sitten vierähti kolmisen vuotta. 

00:01:01 Jenni 

Ja sen jälkeen niin mulla oli siis oma maatila ollut jo siinä muutaman vuoden ja mutta sitten mä rupesin 

miettimään, että ehkä sen maatilan ohella voisi tehdä sitten jotain muutakin. 

00:01:14 Jenni 

Ja sitten toi Saarenkartano eli Keudan yksiköistä toimipisteistä yksi niin on aika lähellä mun kotipaikkaa niin. 

00:01:23 Jenni 

Tuli sitten mietittyä, että voisiko se olla niin kun mun juttuja laitoin sitten hakemukseen ja sitten mä 

pääsinkin sinne töihin ja tota. 

00:01:33 Jenni 

Se oli siis vuosi 2001. 

00:01:35 Jenni 

Kun mä oon tullut Keudaan. 

00:01:38 Julia 

Siitä on muutama vuosi. 
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00:01:39 Jenni 

Jo siitä on muutama vuosi jo. 

00:01:41 Jenni 

Ja tota no sitten siellä olin kymmenisen vuotta tosissaan puutarha puolella opettajana ja sitten mä hyppäsin 

maatalous puolelle ja siellä myös opettajana ja sitten tein esihenkilönä siellä hetken aikaa töitä ja ihan tota 

nyt sitten niin tasan vuosi sitten niin mä hyppäsin ihan uusia saappaisiin eli nyt mä oon sitten niin kun 

asiakkuus päällikkönä Keudassa. 

00:02:05 Julia 

Kun sä oot asiakkuuspäällikkö niin millainen tää sun työnkuva on? 

00:02:10 Jenni 

No sehän on niin kun sinänsä niin kuin hyvin moninainen, mutta mehän kehitetään niin kun työelämässä 

oppimista ja siihen liittyviä kaikkia asiakokonaisuuksia. Sitten me tehdään kaikkia ura ja rekry tapahtumia. 

00:02:29 Jenni 

Markkinointia ja viestintää yhdessä niin kun työelämän kanssa. 

00:02:33 Julia 

No mitäs tää Keudan ja Hakevuoren yhteistyö niin miten se toimii sitten? 

00:02:39 Jenni 

No siis. 

00:02:39 Jenni 

Kun mä olin maatalouspuolella jo opettajana. 

00:02:42 Jenni 

Ja tuota metsäpuoli kuuluu olennaisesti siihen. Niin tehtiin jo silloin yhteistyötä Hakevuoren kanssa ja sitten 

maanrakennus opintojen ja ja opettajien kautta. Myös tehtiin paljon yhteistyötä niin kun Hakevuoren 

kanssa ja tota nyt kun mä sitten hyppäsin vuosi sitten uusia saappaisiin niin ruvettiin miettimään että sitä 

työtä pitäisi ehkä vähän niin kun syventää. 

00:03:06 Jenni 

Ja nythän me laadittiin sitten 2021 vuoden lopussa niin kumppanuussopimus Hakevuoren kanssa ja juuri 

siihen tarkoitukseen, että saadaan kehitettyä syvennettyä sitä yhteistyötä ja nyt ollaan niin kun sillä polulla 

niin kun tässä alussa. 

00:03:16 Julia 

Elikkä siis opiskelijoita pääsee hakee vuorolle sitten helpomminkin sinne oppisopimuksella opiskelee. 

00:03:30 Jenni 

Sinne pääsee nyt vähintään niin kun 2 opiskelijaa. 

00:03:34 Jenni 
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Per vuosi ja tota sitten tehdään paljon myös sellaista niin kun yhteistyötä että on tutustumiskäyntejä ja 

opintoretkiä. 

00:03:43 Jenni 

Ja sellaisia yhdessä, mutta olemme polun alussa vielä että kehitellään just kaikkia vaihtoehtoja siihen. 

00:03:49 Julia 

Eli 2 ihmistä pääsee aina sinne sitten niin kun vuosittain entä harjoittelu? 

00:03:54 Jenni 

No samoin ja tota siellä on niin kun tavallaan vähän ajateltu sellaista systeemiä. 

00:04:04 Jenni 

Että siellä se tavallaan se vanhempi opiskelija niin pääsee opettamaan myös sitä niin kuin nuorempaa. 

Vähän semmoinen niin kun työnjohto juttu. 

00:04:11 Julia 

Mahtavaa mitä muita paikkoja on sitten kun hake vuori näitä? Onko muita yhteistyökumppaneita 

tämmöisiä Keudan kanssa? 

00:04:26 Jenni 

On siis Keudan kanssahan on on niin kun paljon yhteistyökumppaneita, että joka alalta. 

00:04:28 Jenni 

Löytyy niin, kun yhteistyökumppaneita mihin just saadaan oppisopimus opiskelijoita ja sitten 

koulutussopimuksella opiskelijoita.  

00:04:35 Julia 

Pääseekö niihin about suunnilleen kanssa aina se pari ihmistä sitten. 

00:04:37 Jenni 

Pääsee joihinkin isompiin yrityksiin sitten enemmänkin että on niin kun ihan suuriakin on yrityksiä kyllä. 

00:04:45 Julia 

Oppisopimusopiskelijathan saa ihan palkkaa sieltä Hakeevuorelta onko se ihan semmoinen niin kun 

työmiehen palkka on ihan sellainen perus vai paljon se on että ihan hyvä palkka ja varmaan työharkkaajat 

saa niin kun saman verran.  

00:04:50 Jenni 

No kyllä mä uskoisin.  

00:04:52 Julia 

Joo kuinka moni sitten saa työpaikan sitten tän oppisopimusopiskelijan jälkeen sieltä esimerkiksi 

Hakevuorelta?  

00:05:01 Julia 
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No aika monihan saa kun saa sen jalan sinne oven väliin, että nyt jos esimerkiksi puhutaan Hakevuoren 

kanssa tehtävästä yhteistyöstä. 

00:05:22 Jenni 

Niin moni on jäänytkin sille tielle, että on jäänyt sinne töihin tai sitten Hakevuorella toimitusjohtajana 

toimivan Reijo Vuorio, niin hän on semmoinen isähahmollinen, joka kouluttaa tavallaan niin kun 

opiskelijoita myös siihen, että sä pystyt vaikka perustamaan oman yrityksen sen jälkeen, kun sä oot ollut 

siellä töissä. 

00:05:45 Julia 

Siistiä mikä sun työssä on parasta? 

00:05:47 Jenni 

No siis kyllä mä tykkään ehkä eniten niistä opiskelijoiden kasvu tarinoista. Mulle on tosi tärkeetä se, että mä 

näen kuinka se opiskelija kasvaa sen oman polkunsa niin kun varrella ja mistä se lähtee ja mihin hän niin 

kun pääsee. Nyt ehkä tässä asiakkuus päällikön työssä mä oon pikkasen kauempana siinä kun mä olin niin 

kun opettajan tehtävässä niin aivan mutta tota. 

00:06:13 Jenni 

No minä olen tavallaan nyt vähän siellä taustavaikuttajana, että saadaan niin kun työpaikkoja opiskelijoille 

ja ihan tota saadaan edesautettua sitä heidän uraa ja sitä kohti sitä unelma ammattia.  

00:06:26 Julia 

Tuleeko mieleen jotain yksi semmoista hienoa tarinaa kasvutarinaa jotenkin yksi oppilaasta esimerkiksi tai 

ryhmästä että miten on saavutettu omia unelmia tai päästäisi askeleen lähemmäksi sinne? 

00:06:41 Jenni 

No siis kyllä mulla on aika näissä vuosissa mennyt tosi paljon niin kun opiskelijoita sormien läpi. Mutta siis 

on ihan huippu kasvu tarinoita kun on yksi yritetty taapertaa ja vaikka tehty yhteisiä aineita ja mietittyjä 

miten niitä saadaan. 

00:07:00 Jenni 

Niin kun suorituksia niin kun eteenpäin ja nyt pyöritetään miljoona liikevaihdollisia olevia yrityksiä, että se 

on aivan loisteliasta nähdä mitä heistä on niin kun kasvanut.  

00:07:17 Julia 

No ihan varmasti hieno katsoa omia opiskelijoita sitten siellä työelämässä. No tuleeko sun mielestä kerralta 

hyviä työntekijöitä?  

00:07:21 Jenni 

Totta kai parhaita kyllä. 

00:07:24 Julia 

Hyvä niin. 

00:07:26 Julia 
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Ja koska on kyseessä Kohti unelma-ammattia niminen podcast niin mitä itsellä sulla on unelmia? 

00:07:34 Jenni 

Mähän oon tämmöinen country girl hyvin maalaishenkinen ja ihan tota aika paljon mun kaikki tekemiset 

pohjautuu tietysti luonnonvara-alalle ja tota, mutta kyllä mä niin kun haluaisin olla mukana niin kun 

ammatillisen koulutuksen kehittymisessä ja just saada niitä loistavia ammattilaisia niin kun maailmalle ja 

meille Suomeenkin se olisi tosi tärkeätä ja tämmöistä yhteiskunnallista vaikuttamista. 

00:08:06 Julia 

Hei tota onko sulla jotain mitä sä haluaisit kertoa mahdollisille tuleville opiskelijoille tai muuta? 

00:08:15 Jenni 

No sen mä ehkä haluaisin sanoa kaikille opiskelijoita. Olkaa rohkeita, heittäytykää hakekaa kaikkia erilaisia 

kokemuksia niin kun opiskeluaikana ja koska se on ihan niin todella hieno paikka hankkia niitä kokemuksia 

ja sitten se avartaisi sitä, että mitä se voisi sitten se teidän oma ura ollakin sitten tulevaisuudessa. 

00:08:28 Julia 

Koulussa on mokaa se on niin kun siinä on parasta, että sitten siellä koulussa sä voit tehdä niitä virheitä ja 

niitä ei tarvitse välttämättä toistaa siellä työelämässä enää koulussa uskaltaa kokeilla. 

00:08:38 Jenni 

Ja sitten meillä on niin kun tässäkin on tota osuuskunta toimintaa ja kaikkea sellaista niin heittäytyisi 

rohkeasti niihin niin kun mukaan niin siinä näkisi jo vähän sitä yrittäjyyttä ja koska yrittäjiä tullaan 

tarvitsemaan. 

00:09:00 Jenni 

Eikä kaikista tarvitse tulla oikeasti kyllä yrittäjiäkään, mutta niin kun pääsisi kokeilemaan. 

00:09:10 Julia 

Mikä on tää sä sanoit osuuskunta niin mikä tää on?  

00:09:21 Jenni 

No siis käymässään on esimerkiksi nyt luonnonvara-alalla niin on Kuhilas osuuskunta mikä toimii 

Saarenkartanolla ja siellä se tapahtuu pellolla pöytään menetelmällä että opiskelija niin kun. 

00:09:25 Jenni 

Tekee sen tuotteen aivan alusta loppuun, että kylvävät niin kuin nyt näihin aikoihin vaikka kauran siemenet 

maahan, jyvät maahan ja tota sitten hoitavat siinä kaikki kasvuun liittyvät toimenpiteet ja myös 

jatkojalostaa sen sitten sadonkorjuun jälkeen. Eli kaurahiutaleita olisi sitten vaikkapa se lopputuote ja sitten 

he markkinoivat sen ja tota vastaavat niin kun sen myynnistäkin myös. 

00:09:50 Julia 

Tuohan on todella hyvä siinä oikeasti pääsee sitä semmoista yrittäjyyttäkin miettii ihan alusta lähtien 

markkinointit ja kaikkia. 

00:09:52 Jenni 
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 ja semmoinen työelämän opettavainen prosessi.  

00:10:11 Julia 

Joo vau toihan on niin kun todella hyvä tota pitäisi olla joka linjalla. Joo toi olisi tosi tärkeätä joo ja 

turvallinen ympäristö kokeilla sitä yrittämästä. 

00:10:19 Julia 

Kyllä se pakko sanoa, että kyllä itseäkin niin kun jännittää ajatus yrittämisestä silleen että lähtisi yrittäjäksi, 

niin sehän olisi hienoa, että koulusta saisi semmoista potkua tai rohkeutta siihen. 

00:10:27 Julia 

Ja vahvistusta siihen niin kyllä kiitos Jenni sulle haastattelusta ja tsemppiä tuleviin haasteisiin kiitos. 

00:10:47 Julia 

Kuullaan seuraavassa jaksossa. 

 


